
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 6/2024 

Datum a místo konání:   12 .12. 2024, Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV  

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

Omluveni: 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ, Hobby minimum 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM, SCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8. Bod Sazebníku ČJF, dokumenty, řády, pravidla, vzdělávání, jednání VV a Rady 

9. Výkonnostní odznaky ČJF 

10.  Objednávka – stupně vítězů 

11.  Galavečer, Konference 

12. Další jednání OV 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 zrušení HJM Mělník 26. 11. z důvodu 0 přihlášených 

 schválení výjimky z počtu přihlášených účastníků na ZZVJ Heroutice na celkový 

počet 25 účastníků. Tuto výjimku OV schvaluje trvale za podmínky, že 21. – 25. 

přihlášený bude skládat pouze opravu ZZVJ – teorie. 

 

2. Vzdělávání 

OV plánuje další termín refreshingu pro instruktory (všeobecné), a to v rámci OCM pod 

vedením K. Vašákové. Předběžný termín a místo konání – 1. 2. 2025 Královice. 

K. Vašáková sdělila OV stav úprav Dokumentu vzdělávání – zrevidování systému vzdělávání 

stavitelů parkuru (v obdobný systém jako v minulosti), aktualizovat seznam školitelů včetně 



specializace, zdůrazňuje nutnost dopracování JISu dle nových úprav a dopracovat 

vzdělávací modul – trvá.  

K. Vašáková zároveň sdělila OV reakci na požadavky OV ohledně testů a praktické části 

ZZVJ, kdy OV navrhuje další úpravy – testy v počtu 20 otázek a maximálně 4 chybné 

odpovědi pro složenou zkoušku v části otázek, dále 21 otázek a maximálně 5 chybných 

odpovědí v části popisu koně a 8 otázek a maximálně 2 chybné odpovědi v části popisu 

uzdečky pro úspěšné splnění zkoušky. 

OV navrhuje pro málopočetné disciplíny, aby ZZVJ pro tyto kandidáty vypisovaly přímo 

komise dané disciplíny. Za naši oblast se jedná především o ZZVJ – E. 

OV navrhuje úpravu dokumentu vzdělávání – možnost složení ZZVJ – D na pony kategorie 

A. 

Ve Středočeské oblasti se v roce 2024 konaly 17x ZZVJ s celkovým počtem 286 účastníků 

v disciplínách pony, všeobecná, drezura a endurance. 

Sekretářka oblasti byla OV pověřena ke zjištění stavu (potřeby) konání refreshingů pro 

jednotlivé funkcionáře ČJF, celkový stav byl zaslán OV s tím, že refreshingy budou 

plánovány po novém roce. 

OV projednal námět J. Perníčkové ohledně nutnosti kvalifikace na MČR pony ve stylové části 

pouze na akcích seriálu Národní pohár a souhlasí s tím, že kvalifikace by měla být možná 

splnit při jakékoliv stylové soutěži pro pony. OV projednal a doporučuje námět J. Perníčkové. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

3. ZZVJ + HJM – termíny 2025, schválené OV: 

 12. 2. Heroutice (HJM) 

 26. 2. Heroutice (ZZVJ) 

 19. 3. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 9. 4. Kováry (ZZVJ + HJM) 

 11. 4. Ptýrov (ZZVJ + HJM) 

 16. 4. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 30. 4. Heroutice (ZZVJ) 

 14. 5. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 21. 5. Heroutice (HJM) 

 11. 6. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 25. 6. Heroutice (ZZVJ) 

 16. 7. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 13. 8. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 27. 8. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 10. 9. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 8. 10. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 29. 10. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 26. 11. Mělník (ZZVJ + HJM) 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 



 

4. Ekonomika 

Předseda oblasti seznámil OV se schváleným rozpočtem Radou ČJF dne 3. 12. 2024. 

 

Ing. P. Bůžková zpracovala žebříčky jednotlivých disciplín SJL, jejich vyplacením (hotovost, 

poukázky Libich) je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM, SCM 

 

OV jednal o možné podpoře Středočeských dětí a juniorů ještě v roce 2024 včetně plánu 

možných aktivit pro začátek roku 2025 – trvá do dalšího jednání OV. 

 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

6. SJL, závody v oblasti 

OV odsouhlasil podporu malým středočeským pořadatelům ve sportovní sezoně 2025, kdy 

návrh zpracovala J. Holíková a OV se bude daným tématům věnovat na svém dalším jednání, 

týká se: podpory malých středočeských pořadatelů, podpora pořadatelů SJL, podpora 

začínajících rozhodčí. Vše bude záviset na rozpočtu oblasti 2025 a možném příspěvku 

malým pořadatelům z centrálního rozpočtu ČJF z vybíraných 15,-Kč/start – trvá do dalšího 

jednání OV. 

Sekretářka oblasti seznámila OV s odstoupením V. Bělinové z pozice garanta disciplíny 

drezura. P. Bůžková navrhuje jmenování K. Hlavové a je OV pověřena jejím oslovením – trvá. 

SJL proběhne bez zásadních změn i v roce 2025, OV připravuje malou úpravu pravidel a 

kalendář jednotlivých kol – trvá. 

Stylovka proběhne i v roce 2025, K. Vašáková je pověřena připravením podkladů pro konání 

tohoto seriálu – trvá. 

OV schvaluje proplacení faktury S. Bejšákové za správu webu SJL, doménu a webhosting. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

7. OM, MČR 

 

OV byl K. Vašákovou seznámen s tím, že proběhla objednávka trik Litex – pro disciplíny 

skoky děti a junioři a všestrannost a doplnění počtů pro disciplínu skoky senioři. 

 

OV dále jednal o termínech a místech konání jednotlivých OM 2025 s tím, že předběžné 

termíny a místa jsou: 

 OM drezura, pony drezura, paradrezura – Ptýrov 8. 6. 2025 



 OM skoky – Zduchovice 4. – 6. 7. 2025 

 OM pony skoky – Zduchovice 13. – 15. 6. 2025 

 OM ve všestrannosti a spřežení bude předmětem dalšího jednání OV, přičemž 

agendou všestrannosti je pověřen předseda oblasti a agendou spřežení sekretářka 

oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. Jednání VV, Rady, dokumenty a legislativa  

 

Dne 3. 12. 2024 proběhlo jednání Rady ČJF, předseda oblasti seznámil OV se Zápisem 

z tohoto jednání. Jedním z důležitých bodů je odstoupení ekonomické komise, včetně 

členky OV Ing. Pavlíny Bůžkové. 

 

Předseda oblasti dále seznámil OV se zaslanou žádostí od prezidenta ČJF ohledně možnosti 

čerpání dotace z NASA ohledně nákupu dalších dvou vleků s překážkami pro potřeby 

pořadatelů závodů. Předseda oblasti, přes výhrady, adresované zpět prezidentovi ČJF a 

především díky časové tísni hlasoval pro. 

 

Sekretářka oblasti dne 25. 11. 2024 zaslala jménem OV k rukám KRK ČJF žádost o prověření 

čerpání rozpočtu v roce 2024 a prověření správnosti postupů dle Stanov ČJF – schvalování 

úhrad účetních položek za období 2023 – 2024. 

 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

9. OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků ČJF na základě doložené výkonnosti pro: 

 N. Kobrlová (J0ZZP) – pony odznak  

 A. Janečková (J0Z22) – pony odznak všestrannost 

 T. Semerádová (J0WMW) – pony odznak všestrannost 

 A. Janečková (J0Z22) – bronzový všestrannost 

 A. Patková (B2578) – bronzový skoky 

 B. Horáková (J0ZA0) – stříbrný skoky 

 

Agendou je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

 

 



10.  OV schválil navrženou předlohu stupňů vítězů, zaslanou firmou Kubias. Objednáním je 

pověřen předseda oblasti. Cena stupňů vítězů činí 28 000,- Kč + DPH. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

11.  OV jednal o přípravě a plánovaných termínech, a to Galavečera oblasti (22. 2. 2025, Kolín), 

kdy si odsouhlasil moderátora a přibližný průběh vyhodnocení – trvá. 

Administrací a přípravou seznamu vyhodnocených (pozvaných) byly OV pověřeny K. 

Vašáková a J. Nosková. 

 

Další plánovaný termín je Konference oblasti, jejíž termín je plánován na 7. 3. 2025 od 17:00 

hodin v aule Spartakiádního stadionu na Strahově. Ověřením termínu je pověřena 

sekretářka oblasti – trvá. OV čeká na přidělení klíče ke stanovení počtu volených delegátů 

na Konferenci ČJF. 

 

12.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


